
 

 

Proces-verbaal van het Bestuursorgaan (BO) van 15 februari 2023 
 
Aanwezig:  
Christophe Denayer, voorzitter – CD  
Edward Bolluijt, bestuurder -  EB 
Patrick Celis, bestuurder –  PC  
Jeanne Gilleman, bestuurder – JG 
Ilse Haest, bestuurder – IH  
Jacques Lechat, bestuurder – JL  
Leo Lucas, bestuurder – LL 
Mathieu Verly, bestuurder – MV 
Manou Van der Brempt, ondervoorzitster – MVB 
Christoph Van Dessel, Algemeen Directeur – CVD 
 
Geëxcuseerd: 
Yves De Decker, bestuurder – YDD   
Mark De Zutter, bestuurder – MDZ 
 
 
De voorzitter opent om 19u15 de vergadering van het Bestuursorgaan, die in het Center 
of excellence wordt gehouden, en verwelkomt de bestuurders. 
 

1. Goedkeuring Proces-verbaal (PV) 
Het PV van de vergadering van 10 januari 2023 wordt unaniem goedgekeurd. 
 

2. Financiën  
CVD bevestigt het jaarresultaat 2022 (iets meer dan +25.000 euro) zoals besproken in 
de vergadering van 10 januari 2023, en dus niet meer gewijzigd is. 
 
Wat het goedgekeurde budget 2023 betreft, stelt hij enkele kleine aanpassingen voor. 
Aangezien Sébastien Michielsen deeltijds gepromoot werd naar ‘Hoofd van arbitrage’ 
van de federatie, en het BO reeds toegezegd had op de toevoeging van 
projectmanagement voor de verschillende door SV goedgekeurde projecten, is het 
zinvol een extra vaste medewerker aan te nemen (50% invulling voor de rol van 
Sébastien + 50% projectmanagement). Het BO stemt unaniem in met dit voorstel. 
CVD stelt daarnaast voor 13.000 euro te voorzien voor de promotie van onze sport via 
streethockey events. 
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Het finaal budget bedraagt bijgevolg +28.800 euro. Het BO is unaniem akkoord om dit 
budget ter goedkeuring voor te leggen aan de Algemene Vergadering van 21 maart 
2023. 
 
De algemeen directeur geeft ook een stavaza m.b.t. de langdurige ziekte van 
medewerker Lucas Vanden Bossche. Het BO stelt voor om een vacature open te stellen 
om deze belangrijke functie in de coach academy in te vullen. Ze vraagt de algemeen 
directeur om een voldoende senior profiel aan te werven, zodat deze persoon snel 
meerwaarde kan bieden. 
 

3. Evaluatie algemeen directeur 
De algemeen directeur (AD) verlaat de vergadering. 
 
De voorzitter zet uiteen hoe de evaluatie van CVD gebeurt. Vooreerst maakt de AD een 
zelfevaluatie betreffende zijn werking binnen de VHL in functie van vooropgestelde 
hoofdobjectieven die passen binnen het beleidsplan 2021-2024. Verder geeft hij meer 
toelichting over een aantal belangrijke supplementaire targets die werden gerealiseerd; 
i.e. 

- Aanwerving van een nieuwe Coach Academy Manager; 
- Verdere digitalisering van de diensten; 
- Sterk verhogen van het aantal clubbezoeken; 
- Center of Excellence 2.0 met outdoor uitbreiding; 
- Nieuwe dossiers opstellen tot het bekomen van extra projectsubsidies in 2023; 

 
Verder wordt een overzicht van de activiteiten weergegeven waar CVD intens 
overkoepelend bij betrokken is, i.e. COMEX, overleg binnen de KBHB en andere 
organisaties die het beleid van de VHL mee richting geven (Sport Vlaanderen, ...). 
In een open gesprek met voorzitter Christophe Denayer worden zowel deze realisaties, 
de toekomstplannen als de persoonlijke beleving en ambities van de AD verder 
besproken. Hij benadrukt dat de wisselwerking met het Bestuursorgaan en de 
Voorzitter, gestoeld op open communicatie en kritische debatten enerzijds, en de 
ondersteuning bij nieuwe projecten dat hij ervaart waar hij de nodige vrijheid krijgt om 
deze uit te rollen anderzijds, hem een positief gevoel geven bij de dagelijkse beleving 
van zijn functie. 
 
Tenslotte worden deze bevindingen aan het Bestuursorgaan van de VHL voorgelegd en 
besproken en met de AD gedeeld. 
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De finaliteit van deze evaluatie is wederom zeer positief. Objectieven werden in het licht 
van de post pandemie tot algemene voldoening hoofdzakelijk bereikt en onder 
bevoegdheid van de AD evolueerde zowel de groei als de werking van de VHL verder de 
goede richting uit. Het Bestuursorgaan benadrukt opnieuw dat het belangrijk is dat 
Christoph zich als AD verder kan ontplooien en ondersteunt zijn zin voor initiatief voor 
het zoeken naar nieuwe projecten en uitdagingen.  
 
Aandachtspunten die door het Bestuursorgaan werden aangehaald zijn: 

- Het uitrollen van een aangepast evaluatiesysteem binnen zijn team; 
- Creatieve projecten ontwikkelen los van Sport Vlaanderen (leefmilieu, 

verloning/contracten spelers, LT-strategie…); 
- Ervaring en kennis binnen structuur bewaren/waarborgen (documenteren, 

digitaliseren, …); 

- Regelmatige feedback/overzicht van de lopende projecten; 
 

4. Speelkalender competities seizoen 2023-2024 
CVD stelt de kalender voor volgend seizoen voor. Hij onderstreept opnieuw de 
moeilijkheden veroorzaakt door de verschillende schoolkalenders in Vlaanderen en 
Franstalig België. Het BO keurt de kalender unaniem goed. 
Ze vraagt verder te onderzoeken of er in de toekomst kampioenschappen kunnen 
worden georganiseerd met meer teams en dus meer wedstrijden, waarbij er standaard 
zou gespeeld worden tijdens alle vakanties. 
 

5. Varia 
5.1 De algemeen directeur informeert de bestuurders over de verschillende 

evenementen (Play off finales, AV, Pro League wedstrijden, gouden stick) van einde 
mei tot begin juli. 

5.2 De voorzitter vraagt CVD om op een volgende vergadering het thema G-hockey op 
de agenda te plaatsen. 
 
Alle agendapunten werden besproken, waarop de voorzitter de vergadering om 22u00 
beëindigt.   De volgende vergadering van het BO staat gepland op dinsdag 18 april 2023. 
 
 
 
Christophe DENAYER      Christoph VAN DESSEL 
Voorzitter       Algemeen directeur 


